
Eerste reacties wooncontainerpark binnen 

8 september 2023 

Oostvoorne - ‘Niet passend in de omgeving’ en een ‘mensonterende situatie’. Inwoners reageren fel 

richting gemeente op het plan voor een wooncontainerpark voor 250 expats tussen Oostvoorne en 

Tinte.  

Voorne aan Zee heeft de eerste schriftelijke reacties binnen. De dorpsraad Tinte wijst naar eerdere 

plannen voor de huisvesting van arbeidsmigranten op dezelfde locatie. Deze zijn door de gemeente 

Westvoorne afgewezen. ‘Bent u zich bewust van de weerstand die dat destijds opriep bij 160 

arbeidsmigranten op één locatie? Mede gezien het grote aantal tijdelijke bewoners ten opzichte van 

het huidige aantal bewoners van Tinte.’  

Een inwoner noemt ook over het grote aantal mensen op één locatie. De briefschrijver vreest een 

mensonterende situatie: ‘als inwoner van Oostvoorne schaam ik mij dat wij deze werkmensen zo gaan 

huisvesten.’   

De vergunningaanvraag is op 1 augustus ingediend. ‘Als u een reactie wilt geven over de ingediende 

aanvraag aan de gemeente, kunt u deze sturen naar de afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling,’ aldus de 

gemeente. Als de vergunning wordt verleend, kan binnen zes weken bezwaar worden gemaakt.  

 

Massaal naar Voorne-Putten 

8 september 2023 

Voorne-Putten - Een last minute vakantie boeken? Vakantiegangers gaan met deze tropische 

temperaturen massaal naar Voorne-Putten. De toeristische sector profiteert er optimaal van. 

Campings, hotels, vakantieparken en jachthavens zitten vol. 

 

Jubileum festival 

11 september 2023 

Brielle - Al twintig jaar komen big bands naar Brielle. Vrijdag en zaterdag komen voor het jubileum de 

beste bands uit de regio die eerder hebben meegedaan terug.  

Om het 20-jarig bestaan te vieren staat de Markt niet een, maar twee dagen in het teken van muziek. 

Op vrijdag 15 sept begint om 16.00 uur de Delta Swing Band uit Zwartewaal. Om 21.00 uur speelt 

Shirma Rouse met Jan van Duikeren’s Fingerprint. Zaterdag trapt de Big Band Libertatis uit Brielle om 

11.00 uur het programma af, gevolgd om 12.30 uur door Q Big Band, om 14.30 uur Sea Sound Big 

Band uit Hellevoetsluis en om 16.30 uur de Big Fun Band. Om 21.00 uur sluit New Cool Collective Big 

Band het festival af.    

Speciaal voor het 20-jarig jubileum is er geen concours, maar een podium voor de beste regionale big 

bands die de afgelopen jaren hebben meegedaan en zijn er twee slotconcerten. 

Het gratis festival is een jaarlijks jazzevenement op de derde zaterdag van september, georganiseerd 

door Stichting Kunst en Cultuur Brielle. Een big band is een muziekorkest, maar dan alleen met 

blazers en een ritmesectie met piano, gitaar, bas en drums. Vaak is er nog een zanger of zangeres bij. 

 

 



Kritiek op camperpark  

15 juli 2023 

Hellevoetsluis - Camping ’t Weergors in Hellevoetsluis wil uitbreiden met een camperpark. Het terrein 

bij de Heliushaven, 450 meter verderop, moet plaats gaan bieden aan maximaal 63 campers. Alleen 

ziet een deel van de buurt dat absoluut niet zitten. 

Buurtbewoners vinden het zonde van een mooi stukje Hellevoetsluis en noemen het stuk grond een 

‘groene overgang’ tussen de vestingwallen en natuurgebied ’t Quackgors. Een plek waar reeën, 

fazanten en andere dieren vrijuit kunnen leven. Het laatste stuk groen in een omgeving met ‘al een 

van de grootste binnenjachthavens van het land, een vakantiepark, een jachthaven en een camping.  

Camping ’t Weergors wil op het braakliggend stuk grond, van ongeveer een hectare, maar al te graag 

uitbreiden. Op hoogtijdagen, zoals vorig weekend, zit de camping aan de Zuiddijk bomvol. Een 

camperpark, dicht bij het Haringvliet, zou uniek zijn voor de gemeente Voorne aan Zee.  

De wijk Groote Weergors begint op zo’n 85 meter afstand van het geplande camperpark. Er komt naar 

de wijk toe een groenstrook van minimaal 7 meter breed. Op het toekomstige camperpark kunnen 

mensen twaalf maanden per jaar terecht. Alleen rond de feestdagen en tijdens vakanties verwacht ‘t 

Weergors een volle bezetting. Het is zeker niet de bedoeling dat mensen er maandenlang bivakkeren. 

Er komen kleine recreatieve voorzieningen, zoals bankjes en natuurlijk spelen.  

Het stuk grond waar alles om draait, is nog eigendom van de gemeente Voorne aan Zee. De 

toenmalige gemeente Hellevoetsluis gunde het perceel in september 2022 aan ’t Weergors. De 

partijen hebben toen afgesproken dat de verkoop pas een feit is als de vergunning voor de 

camperplaats onherroepelijk is. Oftewel: zonder bezwaren bij de gemeente of een beroep of bij de 

rechter. Buurtbewoners hebben al aangegeven desnoods tot de Raad van State te gaan. 

 

Portret Tromp geschonken 

18 september 2023 

Brielle - Het Brielse stadsmuseum is sinds maandag een uniek portret van Maerten Tromp rijker. Het 

toont de luitenant-admiraal op 41-jarige leeftijd.  

Directeur Marijke Holtrop van het Historisch Museum den Briel is maar wat trots op het werk van 

Hendrik Gerritsz. Pot (1580/1581-1657). Het portret was meer dan een eeuw familiebezit. Dr. Jan van 

der Hoeven was vermoedelijk de eerste eigenaar binnen de familie. Hij was een van de oprichters van 

het Sophia Kinderziekenhuis in Rotterdam.  

Eerst gaat een restaurateur het werk schoonmaken. Vanaf juni 2024 maakt het portret deel uit van de 

tentoonstelling Admiraal Maarten Harpertszn Tromp en zijn gezin. Terug in Brielle. Daarna is het werk 

permanent te zien in de museumzaal, die is gewijd aan Brielse admiraals. 

 

Enquête afsluiting brug 

19 september 2023 

Hellevoetsluis - Is het afsluiten van de brug in de Hellevoetse vesting een goed idee? Die vraag 

kunnen inwoners beantwoorden. 



De gemeente wil de verkeerssituatie in de vesting tijdens de zomermaanden verbeteren. Daarom is 

het plan om, bij wijze van proef, de brug over de Haaven in de zomer van 2024 af te sluiten voor 

autoverkeer. 

Voorne aan Zee wil graag weten wat bewoners, ondernemers en bezoekers hiervan vinden. Ze 

kunnen tot en met 8 oktober een online enquête (of telefonisch) over de verkeerssituatie invullen. 

 

Huisadvocaat 

19 september 2023 

Hellevoetsluis - Voorne aan Zee heeft vanaf 1 januari 2024 een huisadvocaat. Ten Holter Noordam 

advocaten uit Rotterdam gaat de gemeente dan bijstaan. 

De huisadvocaat wordt ingezet als extern adviseur voor juridische vraagstukken. Wanneer de 

gemeente in een gerechtelijke procedure belandt en een advocaat nodig heeft, wordt Ten Holter 

Noordam advocaten ingeschakeld. Het advocatenkantoor legt de focus op Bouw, Haven, Overheid en 

Zorg 

Burgemeester Peter Rehwinkel en Ten Holter Noordam advocaten tekenden maandag een 

overeenkomst. Om in aanmerking te komen voor het contract doorliep het advocatenkantoor uit 

Rotterdam een aanbestedingsprocedure, waarin zij als beste partij werden aangemerkt. ‘De 

getekende overeenkomst is het startsein voor een intensieve samenwerking, die formeel van start 

gaat op 1 januari 2024,’ aldus de gemeente. 

 

Eenzame inwoners 

21 september 2023 

Voorne aan Zee - Inwoners van Voorne aan Zee zijn sinds corona eenzamer geworden. En dikker. 

Dat blijkt uit een enquête in het najaar van 2022 onder ruim tweeduizend inwoners.  

Eenzaamheid komt in Voorne aan Zee, net als elders in het land, veel voor. De helft van de inwoners 

zegt zich eenzaam te voelen. Een op vijf 18 tot en met 64-jarigen zegt zich zelfs zeer eenzaam te 

voelen. Dat aantal is sinds corona behoorlijk toegenomen. In 2020 gaf 20 procent aan zich (zeer) 

eenzaam te voelen. Twee jaar eerder was dat nog maar twaalf procent, zo blijkt uit onderzoek van de 

GGD Rotterdam-Rijnmond.  

Gemeenten zijn verplicht elke vier jaar de gezondheidssituatie van inwoners in kaart te brengen. Om 

dat te doen voor de gevolgen van corona, is er in 2022 een extra onderzoek uitgevoerd. In Voorne 

aan Zee deden vulden 2073 mensen een vragenlijst in. 

Meer dan de helft van de inwoners van Voorne aan Zee gaf aan te zwaar te zijn. Meer inwoners zijn 

zwaar dan voor corona. Een de vijf inwoners (21% in 2022 versus 16% in 2020) geeft aan obesitas te 

hebben. Het aantal mensen met obesitas in Voorne aan Zee is hoger dan gemiddeld in Nederland, 

constateert de GGD. 

Tijdens de Week van de Ontmoeting worden mensen op een laagdrempelig in contact gebracht met 

elkaar en met activiteiten die dicht bij huis aangeboden worden.  Van donderdag 28 september tot en 

met maandag 4 oktober is er een bomvol programma: koffietafels, inloopbridge, tekenen en 



schilderen, gezamenlijk wandelen, samen aan tafel, beweegroep, aqua en gym voor 60-lussers en tal 

van andere activiteiten.   

De gemeente Voorne aan Zee wil de eenzaamheid aanpakken. In 2024 komt er een signaalpunt 

Eenzaamheid. Mensen die zich eenzaam voelen, kunnen contact opnemen en worden verder 

geholpen. Ook anderen kunnen aandacht voor iemand vragen. 

 

Aanpassing rotonde 

22 september 2023 

Hellevoetsluis - De gevreesde rotonde op de kruising Amnesty Internationallaan/Rijksstraatweg in 

Hellevoetsluis moet op de schop. Of de voorgestelde aanpassing de juiste is, betwijfelt de raad.  

Het is een van de drukste verkeerspunten van Hellevoetsluis. Op de rotonde, waar op vier punten 

automobilisten en fietsers en voetgangers elkaar tegenkomen, zijn meerdere ongelukken gebeurd. 

Wethouder Peter Schop (IBV) benadrukt dat automobilisten heel veel beslissingen in korte tijd moeten 

nemen als ze de rotonde naderen. ‘Je moet kijken of er fietsers van rechts en van links komen. Of dat 

er een nog snellere elektrische fiets aankomt. Je hebt te maken met voetgangers die op elk willekeurig 

moment kunnen oversteken. Dan direct daarna word je ook al gedwongen een beslissing te nemen 

voor het oprijden van de rotonde.’ 

De oplossing die voorhanden ligt is het vijftien meter opschuiven van de fietsersoversteek richting het 

noorden, de Rijksstraatweg op. Het kostenplaatje: 1,2 ton. Dan heeft de automobilist meer ruimte. ‘We 

proberen rust te creëren voor de automobilist, zodat hij of zij de juiste beslissing kan nemen,’ aldus de 

wethouder, die de voorgestelde oplossing ‘best spannend’ noemt. De fietsers blijven op de verlegde 

oversteekplaats voorrang krijgen bij het oversteken.  

De gemeenteraad buigt zich op 3 oktober over het beschikbaar stellen van geld voor de aanpassing. 

Alle raadsfracties willen dat de veiligheid snel verbetert. Een oplossing zoals een volledige aanpassing 

van de rotonde of een fietstunnel zou nog veiliger zijn, maar is tijdrovender, duurder en ingrijpender.  

 

Extra miljoenen nodig Zwartewaal 

22 september 2023 

Zwartewaal - De gemeente Voorne aan Zee wil nog dit jaar gaan bouwen aan een nieuw dorpshart in 

Zwartewaal. Alleen moet daar een paar miljoen extra voor worden uitgetrokken.  

Het plan voor het nieuwe dorpshart ligt al langer klaar. Na twee mislukte aanbestedingen is er een 

ontwikkelaar gevonden die de werkzaamheden kan uitvoeren, meldt de gemeente. De gemeenteraad 

moet dinsdag 3 oktober extra geld uittrekken voor de bouw van basisschool ‘t Want, de sporthal en het 

dorpshuis. Als dat gebeurt, kan in december gestart worden met de bouw. ‘De kosten voor de 

ontwikkeling zijn mede door de vertraging en de gestegen bouwkosten met ruim 5 miljoen euro 

opgelopen.’ 

Na het beschikbaar stellen van het geld, en de instemming van de provincie hiervoor, kan de 

ontwikkelaar nog dit najaar starten met de bouwvoorbereidingen. ‘Ondanks de financiële tegenvaller 

voor dit project is het college blij dat de uitvoering van het Dorpshart Zwartewaal nu snel dichterbij 

komt,’ schrijft de gemeente. Het project voor het nieuwe dorpshart is in 2016/2017 gestart. 



Vooral voor basisschool ’t Want is een snelle bouw van groot belang, benadrukt de gemeente. ‘Het 

huidige gebouw voldoet niet meer aan de eisen op het gebied van brandveiligheid en gezondheid.’ De 

gemeenteraad drong er bij het dagelijks bestuur in mei dit jaar op aan snelheid te maken met de 

aanbesteding. Ook wilde de raad weten wat er nodig is om ervoor te zorgen dat de leerlingen van de 

basisschool in het schooljaar van 2024 kunnen starten in het nieuwe gebouw. Dat laatste wordt iets 

later. Als de bouw in december start, kunnen de leerlingen halverwege het schooljaar 2024/2025 naar 

de nieuwbouw. 

 

 

 

 

 


